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#DOBITNIK NAJVEĆEG NACIONALNOG PRIZNANJA U TURIZMU#

Gradonačelnik Grada Poreča Loris Peršurić je u srijedu, 31. listopada 2018. u Maloj vijećnici

primio poznatog istarskog turističkog stručnjaka Jerka Sladoljeva, ovogodišnjeg dobitnika

nagrade za životno djelo „Anton Štifanić“, najvećeg nacionalnog priznanja u turizmu za

pojedinačne usluge.

Nagrada mu je uručena na nedavnim Danima hrvatskog turizma održanim na Hvaru odakle su u

Poreč otišle i nagrade za najbolji hotel za odmorišni turizam, najbolji restoran, a kao grad je bio i

u finalu kao ljetna odmorišna destinacija. Međutim, najveća je nagrada, kako je istaknuo

Peršurić, upravo ova za životno djelo, te mu ovom prilikom uručio i zahvalnicu Grada Poreča.

Na prijemu je bilo govora o samoj dodjeli nagrade, ali i o turizmu nekada i danas, kroz oči ovog

velikog turističkog stručnjaka.

-Poreč je uvijek bio ispred svega, pogotovo u turizmu, mislim da je nagrada zaista otišla u prave

ruke. Drago mi je što je prije svega struka prepoznala Jerka i njegov rad, to je gotovo šezdeset

godina u turizmu i vjerujem da je Jerko puno dao i porečkom i hrvatskom turizmu, onom kakvog

imamo danas, rekao je gradonačelnik. Pritom je istaknuo da sama Poreština, odnosno Poreč i

okolica čine gotovo 10 posto hrvatskog turizma. – Šezdeset godina je puno, ali kako znam

koliko je Jerko aktivan i živahan, vjerujem da ćemo još puno toga od njega naučiti i da će još

puno godina biti aktivan u našem turizmu, te da će turizam u Poreču još dugi niz godina biti u

samom vrhu Hrvatskoj, a i šire, zaključio je Peršurić.

Nenad Velenik, direktor Turističke zajednice Grada Poreča, ispričao je trenutke sa dodjele

nagrade, samog momenta proglašenja, kada su se svi prisutni u sali ustali u čast Sladoljevu, što

dovoljno govori o dobitniku nagrade.

Jerko Sladoljev se zahvalio struci i svima koji su mislili na njega i prepoznali njegov životni rad,

te Grad Poreču koji mu je uvijek pomagao.

- Mislim da su Poreč i Poreština imali sreću što su imali četiri „sveta Antona“ – Štifanića,

Restovića, Maretića i Šonju, kombinaciju stručnjaka i ljudi koji su imali atomsku centralu energije

. Ono što je učinilo Poreč takvim danas u Hrvatskoj bio je entuzijazam ovih pionira, ljudi koji su

definitivno prije svega, bili početnici turizma, ljudi koji su kao feniks došli iz ničega i stvorili puno,

svjetski brend - najprije Vrsar sa naturizmom , a onda Plavu lagunu kao pojam kvalitete, Rivieru

kao pojam dobre organizacije, brojki i nevjerojatnog rada. Mislim da je to bio naboj koji je

prenesen na generacije. Gledajući sebe osobno, najveće impute dobio sam u Vrsaru kada sam

tamo došao raditi za prvi svjetski naturistički kongres koji je u to doba bio malo čudo za sebe,

nešto od čega smo stvorili brend, ispričao je Sladoljev. Bilo je tu još govora o naturizmu,

njegovom usponu i padu popularnosti, stvaranju brendova, kvaliteti usluge, te glampingu, u

čemu je danas i Hrvatska sve konkurentnija.

- U potražnji, kada gledate turizam, ipak je najvažniji grad. Kada gledate, Hrvatsku Istru i grad,

ne dolaze ljudi ovdje zbog hotela, nego zbog Poreča. Zato je moja topla preporuka vlasnicima

velikih kompanija da trebaju više surađivati s gradom, s gradom stvarati neke novine evente i

surađivati u bilo čemu da stvore ugodniji život gostima. Jer njihova roba nema vrijednost bez

kvalitete grada i mislim da to treba prepoznati, rekao je Sladoljev.
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Rekao je i kako smatra da je ovu nagradu dobio najviše zahvaljujući tome što je pokušao

obraniti naturizam i kroz to je nastala priča o svemu onome što je radio. Također je i uputio

poruku a današnjim mladim profesionalcima u turizmu. - Rekao bih neka puno osluškuju goste,

neka se trude da uče uz rad. Uzmite knjigu, ja sam sebi u svojoj karijeri dao zadatak da svaki

mjesec pročitam jednu stručnu novu knjigu iz tog područja. Čitati, pisati, primjećivati, bilježiti i to

onda to implementirati. Ne živjeti svoje snove, nego snove onih od kojih živite, a to su gosti.

Mislim da je to suština cijele priče, zaključio je Sladoljev.

(iPress)
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